
Z posiedzenia Zarządu osiedla''Lesisko'' w Czechowicach-Dziedzicach
w dniu 10 marca 2015 roku

mi€jŚce zebrani.: Szkoła Podstawowa nr 4 rł' Czechowicach-Dziedzicach. ul. Studencka 2
godzina rozpoczęcia zebrania: 1 7-00
prolvadzący zebranie: Mirosław Wątroba Przewodniczący Zarządu osiedla,,Lesisko''

czlonkowie Zarządu osiedla ,,Lesisko'' biorący udział rv zebraniu:
- Mirosław wątroba - Przewodniczący ZaŹądu osiedla .'Lesisko",
- Henryk Budniok.
- Wiesław sł'akoń,
- lzabela Wowra (lista obecnych w załączeniu)

goście:
- Jacęk Grygierzec właściciel apteki 

',W R1nktf',
- s1anisław Kopeć _ radny Rady Miejskiej w Czechowicacl.t-Dziedzicach,
- Magdalena Kubik radna Rady Miejskiej w Czechowicach-Dziedzicach

Przebieg posiedzenia:
1. Powitanie człoŃów Zarządu osiedla ,,Lesjsko'' oraz przybyłych Bosci przez

Przerł'odniczącego ZarządLl osied1a,'Lesisko''.
2' Stwierdzenie prawomocl'tości zebrania uczestniczy w nim co najmniej połowa

statutowego składu Zarządu'
3. Dyskusja w splarvie zakończenia działalności apteki ,'w RyŃu'':

a) pan Jacek Glygierzec - przedstawił sytuację zwiąŻaną z pla[owanym zakończeniem
działa1ności apteki 

''W 
Rynku'' na skutek nieprzedłużenia umowy najmu; czynsz był i

jest płacony rcgularnie; likwidacja apteki rł.iąze się z utratą kilku miejsc prac1; jego
stalania akceptowane są prŻez mieszkańców, któŻy w mmach poparcia składają
podpisy na przygotowanej liście,

b) parr Wiesław Swakoń _ apteka służy w szczególności starszym mieszkańcon osiędla i
Zasadnejest, b)' pozostała w tym mieiscu' na co wskazuje chociażby dogodne dojście i
doj azd.

c) pan Stanisław Kopeć ladni nie zostali poinformowani w sposób lzetelny o s}.tuacji'
przez co nie zabrali głosu w sprawie Bulmistrz poinformował ichjed)nię o !)tn' że
umowa dobioga koirca, lokal ma stać się częścią Ulzędu Miejskiego, natomiast nie
wskazał, Że właściciel.jest w pełni zainteresowany dalszym najmem,

d) pani Magclalena Kubik przedstawiła oko]iczności zw]ązane z zakończeniem
w},najmowania lokalu Ż puŃtu widzenia Bunnistrza oraz Adnlinistracji Zasobów
Komunalnych; przy piacu Jana Pawła II znajdują się także irrne ]okale komunalne.
lecz nie spełrriają wymogów odnośnie powierzchni, jaka potrzebna jest na
funkcjonowanie biur; AZK wylazito zgodę na przeplowadzenic remontu niezbędnego
do dalszego plowadzenia apteki' lecz nie wzjęto pod uu'agę laktu poniesienia dużego
nakładu finansowego w stosunku do okesu obowiązywania un.iowy,

e) pan Mirosłał' wątroba - Żaproponował Zatządowi osiedla podjęcie uchwały
popierającej starania właściciela apteki o dalsze wynajmowanie lokalu, ale z uwagi na
fakt, Że nie jest w pełni przekonujące plzezuczanie ko1ejnych lokali komunalnych,
działających w okolicach placu Jana Pawła Il w cę]ach komerc}łnych' na
pomieszczenia biurowe Urzęctu Mie jskiego.
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4' Podjęcie uchwały nr 01/15 w sprawie wyrażenia stanowiska odnośnie dŻiałalności apteki

''W 
Rynku" (za 1 osoby' przeciw 0 osób, wstlzyfuały się 0 osób) ' uchwała w

załączeniu'
5. Zamknięcie zebrania _ podziękowanie za przybycie i udział w zebraniu.

czechowice-DŻiędzice, 10'03.2015 r.

)La.!L {Ld !f.:::Ś-
(podpis sekret za - protokolmta)


